
SKRAJŠAN ZAPISNIK
15. seje zbora krajevnih skupnosti skupščine občine Ljubljana

Vič-Rudnik, ki je bila v sredo, dne 20. junija 1979 po končanem
skupnem zasedanju zborov.

Sejo zbora je sklicala in vodila predsednica zbora Jožica Krištof.

Sprejet je bil naslednji

d n e v n i r e d :
1. Ugotovitev sklepčnosti in verifikacija pooblastil
2. Odobritev skrajšanega zapisnika 14. seje zbora
3. Obravnava in sprejem predloga odloka o merilih za razvrš-

čanje objektov, ki so bili zgrajeni brez lokacijskega dovoljenja in so
bili v uporabi pred 16. 4. 1978

4. Obravnava in sprejem predloga odloka o organizaciji in de-
lovanju civilne zaščite

5. Obravnava in sprejem predloga odloka o reji, registraciji in
označevanju psov ter reji ostalih domačih živali

6. Obravnava in sprejem predloga odloka o zaključnem računu
o izvršitvi proračuna občine Ljubljana Vič-Rudnik za leto 1978

7. Obravnava in sprejem osnutka odloka o družbeni skrbi za
udeležence NOV in drugih vojn ter za njihove družinske člane

8. Obravnava gradiva za sejo zborov SML
9. Vprašanja delegatov.

K TOČKI 1.) Ugotovitev sklepčnosti in verifikacija pooblastil
Na podlagi oddanih pooblastil je bilo ugotovljeno, da je seja

zbora sklepčna. Na seji je bilo prisotnih 27 dlegatov od skupno 29.
Seje zbora se niso udeležili delegati delegacij krajevnih skupnosti
Rob in Brdo.

K TOČKI 2.) Odobritev skrajšanega zapisnika 14. seje zbora
Zbor krajevnih skupnosti je soglasno in brez pripomb sprejel

skrajšan zapisnik 14. seje zbora krajevnih skupnosti z dne 23.
maja 1979.

K TOČKI3.) Obravnava in sprejem predloga odloka o meriiih za
razvrščanje objektov, ki so bili zgrajeni brez lokacijskega dovolje-
nja in so bili v uporabi pred 16. 4. 1798.

Uvodno poročilo je podal Janko Šolmajer — podpredsednik IS
SOb. V razpravi sta sodelovala Franc šebenik — delegat KS Ko-
zarje in Janez Barlič — delegat KS Trnovo.

SKLEP: Zbor krajevnih skupnosti je soglasno in brez pripomb
sprejel predlog odloka o merilih za razvrščanje objektov, ki so bili
zgrajeni brez lokacijskega dovoljenja in so bili v uporabi pred 16.4.
1978.

K TOČKI4.) Obravnava in sprejem predloga odloka o organiza-
ciji in deiovanju civilne zaščite.

Uvodno poročilo je podal predstavnik sekretariata za LO Janez
Kukman. V razpravi je sodeloval Janez Barlič — delegat KS Trno-
vo.

SKLEP: Zbor krajevnih skupnosti je soglasno in brez pripomb
sprejel predlog odloka o organizaciji in delovanju civilne zaščite.

K TOČKI5.) Obravnava in sprejem predloga odloka o reji, regi-
straciji in označevanju psov ter reji ostalih domačih živali

Uvodno poročilo je podal Franc Viler — predstavnik Veterinar-
skega zavoda Krim-Grosuplje.

V razpravi so sodelovali Janko Barlič — delegat KS Trnovo,
Dragan Janjič — delegat KS Malči Beličeve in Drago Jamnik —
delegat KS Lavrica.

SKLEP: Zbor krajevnih skupnosti je soglasno in brez pripomb
sprejel predlog odloka o reji, registraciji in označevanju psov ter
reji ostalih domačih živali.

K TOČKI 6.) Obravnava in sprejem predloga odloka o zaključ-
nem računu o izvršitvi proračuna občine Ljubljana Vič-Rudnik za
leto 1978

Uvodno poročilo je podal Ivan Lovše — član IS SOb. Razprave
ni bilo.

SKLEP: Zbor krajevnih skupnosti je soglasno in brez pripomb
sprejel predlog odloka o zaključnem računu o izvršitvi proračuna
občine Ljubljana Vič-Rudnik za leto 1978

K TOČKI 7.) Obravnava in sprejem osnutka odloka o družbeni
skrbi za udeležence NOV in drugih vojn ter za njihove družinske
člane

Uvodno poročilo je podal Anton Bregar — član IS SOb. V raz-
pravi so sodelovali Dragan Janjič — delegat KS Malči Beličeve,
Jošica Krištof, Janko Barlič — delegat KS Trnovo in Helena Poga-
čar — delegat KS Rakitna.

Predsedstvo občinskega odbora ZZB NOV Ljubljana Vič-Rud-
nik podaja pripombo oziroma dopolnitev k 21. členu osnutka odlo-
ka. Predlagajo, da se prvi odstavek 21. člena glasi:

»Komisija za zadeve borcev NOV skupno z občinskim odborom
ZZB NOV in samoupravno interesno stanovanjsko skupnostjo
občine rešuje nerešene stanovanjske probleme borcev NOV, vo-
jaških vojnih invalidov in njihovih zakoncev«.

Drugi odstavek 21. člena ostane nespremenjen.
Predsedstvo ugotavlja, da kolikor bi se sprejela formulacija pr-

vega odstavka osnutka 21. člena,se organizacija ZZB NOV s sa-
moupravno stanovanjsko skupnostjo obvezuje, da razrešuje tudi
stanovanjske probleme otrok borcev NOV. Stanovanjski problemi
otrok borcev naj se rešujejo kot vsi ostali stanovanjski problemi
občanov, preko delovnih organizacij, kjer so zaposleni in preko
samoupravnih stanovanjskih skupnosti.

SKLEP: Zbor krajevnih skupnosti je soglasno sprejel osnutek
odloka o družbeni skrbi za udeležence NOV in drugih vojn ter za
njihove družinske člane skupaj s pripombo -Predsedstva občin-
skega odbora ZZB NOV Ljubljana Vič-Rudnik in sicer, da se v če-
trti vrsti 1. odstavka 21. člena osnutka odloka namesto besede
»družinskih članov« vstavi beseda »zakoncev«.

K TOČKI 8.) Obravnava gradiva za 16. sejo zbora občin SM
Ljubljane, ki bo v četrtek, dne 28. junija-1979.

H gradivu za 16. sejo zbora občin SM Ljubljane niso bila posre-
dovana dodatna stališča izvršnega sveta skupščine občine ozi-
roma spreminjevalni predlogi s strani delegacij krajevnih skupno-
sti.

Zbor krajevnih skupnosti je delegiral za 16. sejo zbora občin SM
Ljubljane sledeče delegate:

— Jože ŽILIH — delegat KS Krim-Rudnik
— Janko BARLIČ — delegat KS Trnovo
— Jože SUHADOLNIK — delegat KS Vrhovci
— Helena POGAČAR — delegat KS Rakitna
— Boštjan KOŠIR — delegat KS Velike Lašče
— Jože TEKAVEC — delegat KS Turjak.
17. seje zbora občin SM Ljubljane v mesecu juliju se bodo pred-

vidoma udeležili delegati delegacij krajevnih skupnosti Ig, Rob,
Kozarje, Golo-Zapotok, Tomišelj in Dobrova.

K TOČKI 9.) Vprašanja delegatov



I. Pismena delegatska vprašanja so posredovale: ' •
1. Delegacija KS Trnovo:
Kdaj bo zgrajena Ziherlova cesta, ki naj bi prevzela ves promet

na gradbišče v Trnovo, saj ostale ceste Trnovega ne ustrezajo za
dovoz gradbenega materiala na gradbišče VS-1 Trnovo?

2. Delegacija KS Horjul:
— nikakor se ne začne obnova hiše Ljubgojna 4 pri Horjulu, ki

naj bi se preuredila v stanovanja za prosvetne delavce. Kateri ob-
jektivni vzroki to ovirajo?

Stališče delegacije KS Horjul je, da imajo pri dodeljevanju sta-
novanj v bloku Horjul št. 137 prednost: prosvetni delavci, Iskra
Horjul in ostali krajani.

— Cesta Dobrova-Vrzdenec ima vedno več nevarnih lukenj.
. Predlagajo boljše vzdrževanje ceste in vprašujejo,zakaj je slabo?

3. Delegacija KS Škofljica:
Kdo je pristojen za ureditev: .,-..<••
1. prometne signalizacije v križišču na Škofljici y''l
2. cestni prehodi na Pijavi gorici-Smrjenju
3. avtobusna postajališča ob cesti Škofljica—Kočevje?
Krajevna skupnost že nekaj let zahteva na raznih nivojih uredi-

tev cestne signalizacije na svojem področju, vendar do sedaj še ni
bilo ničesar urejenega, ker še nismo ugotovili, kdo je pristojen za
ureditev signalizacije.

Zadnji žalostni primer teh neurejenih problemov je smrtna ne-
sreča devetletnega otroka v križišču kočevske in grosupeljske
ceste, ko je šel otrok v šolo.

Ravno tako so se že naredile smrtne nesreče na Pijavi gorici in
Smrjenju, kjer ni urejenih prehodov čez cesto.

V zadnjem času so se dogodile tudi nesreče, ker so vsa postaja-
lišča za avtobuse neurejena in niso umaknjena iz cestišča.

Zahtevamo, da se to uredi, kajti vsak dan hodi v šolo in iz šole
450 otrok.

To bi bil lahko konkreten prispevek za večjo varnost naših otrok
v mednarodnem letu otroka. . • • ,.,

4. Delegacija KS Želimlje: "*'• '" ',
— zaradi katerih vzrokov kasni sprejem zazidalnega načrta

VS-251, ki bi ga morali sprejeti po programu dela skupščine ob-
čine v mesecu septembru t . l . (omenjeni zazidalni načrt naj bi po-
sredovali v javno razpravo že v mesecu aprilu)? , T

t.
5. Delegacija KS Malči Beličeve:
— na 13. seji zbora krajevnih skupnosti z dne 17.4.1979 je de-

legacija krajevne skupnosti postavila delegatsko vprašanje glede
izvajanja ukrepov proti kršilcem koriščenja in gpravljanja odlaga-
lišča smeti ob Cesti dveh cesarjev in sicer:

»Stanovalci v okolici odlagališča smeti na Cestih dveh cesarjev
se pritožujejo nad neprijetnim smradom, ki se je pojavil v zadnjem
času (od pričetka toplejših dni) in izvira iz predela odlagališča
smeti. Prosimo za pojasnilo, kdaj in kako vršijo inšpekcijske
službe nadzor nad odlaganjem smeti in kaj so ukrenile, da se sme-
tišče sproti zasipava, da pa se istočasno prepove odlaganje od-
padkov — kemikalij z neprijetnim vonjem?«

Glede na pogovor Uprave inšpekcijskih služb pri skupščini
mesta Ljubljane, kakor tudi glede na nezadovoljivo izvajanje
ukrepov za sanacijo stanja ponovno postavljajo delegatsko vpra-
šanje z zahtevo za takojšnje izvajanje ukrepov v skladu z ugotovi-
tvamj,navedenimi v obširnem poročilu o stanju in izvajanju ukre-
pov, ki ga je posredovala delegacija krajevne skupnosti Malči Be-
ličeve na 15. seji zbora, dne 20. junija 1979.

Tajnik zbora KS:
Igor Jošt, I. r.

Predsednica zbora KS:
. . . , JOŽICA KRIŠTORF, I. r.


